
Z á p i s  
 

ze zasedání představenstva Svazku obcí Podoubraví, které se uskutečnilo dne 12. 1. 2024 od 

10:30 v malé zasedací místnosti MěÚ v Chotěboři. 

 

 Přítomni:   Miloš Starý   Sobíňov 

   Ing. Bohumír Nikl  Ždírec nad Doubravou 

   Petr Bárta   Vepříkov 

   Ing. Ondřej Kozub  Chotěboř 

   Václav Venhauer  Libice nad Doubravou 

  Dagmar Vaňková  Jeřišno 

  Ing. Karel Musílek  Maleč 

  Ing. Dita Benáková  tajemnice 

    

Program setkání: 

1) Schválení programu  

2) Ověřovatelé zápisu 

3) Společná žádost o dotaci z programu OPŽP – nové informace 

4) Různé 

5) Diskuse 

6) Závěr  

  

1) Schválení programu 
Předseda zahájil jednání v 10:30 hod. a přítomné seznámil s navrženým programem.  

K navrženému programu jednání nebyly vzneseny žádné připomínky, proto navrhl hlasovat o 

schválení předloženého programu jednání. Zapisovatelkou jednání představenstva dne 12. 1. 

2024 navrhl Soňu Zvolánkovou. 

 

Usnesení 1: Představenstvo schvaluje program a zapisovatele zasedání představenstva SVOP. 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

2) Ověřovatelé zápisu 

Dagmar Vaňková – starosta Jeřišno 

Ing. Bohumír Nikl – starosta Ždírec nad Doubravou 

 

Usnesení 2: Představenstvo schvaluje ověřovatele zápisu. 

Pro: 7   Proti: 0  Zdržel: 0 

 

3) Společná žádost o dotaci z programu OPŽP – nové informace 

Paní Zvolánková informovala o aktuální situaci v rámci společné žádosti o dotaci z OPŽP. 

Přítomné seznámila s výsledky Analýzy produkce a s přepokládaným rozpočtem.  

Příjem žádostí bude od 31. 1. 2024. Dle výzvy bude ještě v Analýze upravena kapitola 6 a 7, 

tedy kritéria přijatelnosti projektu a způsobilé náklady. Celá analýza je nastavena tak, aby splnila 

podmínky dotace. Znám je i předpokládaný rozpočet. Další doplnění a požadavky mohou 

vyplynout z požadavků Státního fondu životního prostředí. Obdrželi jsme již i Stanovisko z 

Kraje Vysočina, které je kladné. Do projektu „Posílení separace odpadů v obcích Svazku obcí 

Podoubraví“ bude zapojeno 18 obcí. Veřejná zakázka bude v režimu otevřené nadlimitní řízení. 

V rámci realizace projektu budeme muset nastavit více žádostí o platbu tak, abychom to byli 

schopni profinancovat. Tyto žádosti o platbu pak navážeme na předmět podpory dle jednotlivých 

časových úseků dodávek jednotlivých částí projektu. Co se týče financování, tak to je komplet 



ex-post. Je nutné počítat s tím, že obce, které jsou zapojeny do projektu, budou muset poslat 

peníze za realizovaný projekt „předem“ na účet svazku. Veškerý předmět dotace pak bude v 

majetku SVOP po dobu udržitelnosti. SVOP s obcemi bude mít uzavřeny Smlouvy o výpůjčce. 

Kdo pořizuje kompostéry do domácností, tak si uzavře další smlouvu s domácností (vzor 

smlouvy poskytneme). Potom, po době udržitelnosti, vše přejde do majetků obcí. Obcí, které do 

projektu nejsou zapojeny, se toto finančně nijak nedotkne. 

 

Usnesení 3: Představenstvo bere na vědomí aktuální informace ke společné žádosti o dotaci 

z programu OPŽP. 

 

Pro: 7   Proti: 0  Zdržel: 0 

 

4) Různé 

Žádný bod nebyl projednáván.  

 

5) Diskuse 

Diskusi vedli členové Představenstva ke každému bodu zvlášť. 

 

6) Závěr  

Předseda poděkoval přítomným za účast na představenstvu SVOP.  

 

Ověřil: Dagmar Vaňková – starostka Jeřišno 

Ověřil: Ing. Bohumír Nikl – starosta Ždírec nad Doubravou 

 

V Chotěboři 12. 1. 2024     Zapsala: Soňa Zvolánková, DiS. 


